
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 6. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1325
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ophugningsstøtten, som regeringen lovede flere af 
landets fiskere tilbage i oktober 2021 i forbindelse med de reducerede fiskekvoter, endnu 
ikke er blevet udbetalt? Der henvises til artiklen ”Ophugningsstøtte er gået i fisk: - Det er 
en katastrofe”, Ekstra Blandet, den 28. august 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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